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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych (nr 136)
7 lipca 2022 r.
Komisja Administracji i Spraw Wewnętrznych, obradująca pod przewodnic-
twem posła Wiesława Szczepańskiego (Lewica), przewodniczącego Komisji,             
rozpatrzyła:

– poprawki zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy 
o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziała-
nia wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa 
narodowego oraz ustawy o Krajowej Administracji Skarbowej (druki nr 2417 
i 2420);
– poprawki zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy 
o zmianie ustawy o rezerwach strategicznych (druki nr 2414 i 2419).

W posiedzeniu udział wzięli: Michał Dworczyk członek Rady Ministrów, szef Kancelarii Prezesa Rady 
Ministrów, Bartosz Grodecki podsekretarz stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Admini-
stracji wraz ze współpracownikami. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Magda Jedynak, Anna Ornat, Anna 
Pilarska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Mariusz Przerwa, Przemysław 
Sadłoń – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):

Otwieram posiedzenie Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych. Porządek obrad 
przewiduje dwa punkty: rozpatrzenie poprawek zgłoszonych w czasie drugiego czytania 
do projektu ustawy o zmianie ustawy o rezerwach strategicznych – druki nr 2414 i 2419 
oraz rozpatrzenie poprawek zgłoszonych w czasie drugiego czytania do projektu ustawy 
o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu 
agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego oraz ustawy 
o Krajowej Administracji Skarbowej – druki nr 2417  i 2420. Czy do porządku obrad 
są uwagi? Nie słyszę.
W imieniu państwa posłów witam na dzisiejszym posiedzeniu zaproszonych gości. 

Nie widzę pana ministra Michała Dworczyka. Witam pana Bartosza Grodeckiego – pod-
sekretarza stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji. Jest też pan 
Michał Kuczmierowski. Nie ma. Pan minister wchodzi do budynku, więc jeśli możemy, 
mam prośbę, abyśmy jako pierwszy rozpatrzyli punkt drugi, bo mamy pana ministra 
Grodeckiego. Przeszlibyśmy do punktu drugiego, jeśli jest zgoda Komisji. To poprawki 
zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy o zmianie ustawy o szczegól-
nych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz 
służących ochronie bezpieczeństwa narodowego oraz ustawy o Krajowej Administracji 
Skarbowej – druki nr 2417 i 2420. 
W czasie drugiego czytania do projektu ustawy zostały zgłoszone trzy poprawki. Bar-

dzo proszę Biuro Legislacyjne o zabranie głosu – czy są uwagi do tych poprawek?

Legislator z Biura Legislacyjnego Przemysław Sadłoń:
Dziękuję bardzo. Przemysław Sadłoń – Biuro Legislacyjne. Dwie z tych poprawek – 
pierwsza i druga – mają charakter merytoryczny. Druga jest wynikiem przyjęcia jeden 
z poprawek  na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  Polega  na uzupełnieniu  odesłania 
w art. 6b w ust. 2. Dziękuję bardzo.
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Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Dobrze. Mam tylko pytanie czy te poprawki mamy obowiązek poddać pod głosowanie 
łącznie, czy oddzielnie?

Legislator Przemysław Sadłoń:
One wszystkie trzy dotyczą odrębnych kwestii i dlatego proponujemy poddać je pod gło-
sowanie odrębnie.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Dobrze. W takim razie przystępujemy do rozpatrzenia poprawki pierwszej. Rozumiem, 
że poprawka pierwsza  jest efektem naszego wniosku dotyczącego tego w jaki sposób 
określać wysokość wynagrodzenia zarządcy. Była taka propozycja. Czy  jest sprzeciw 
wobec przyjęcia poprawki pierwszej? Nie słyszę. Stwierdzam, że poprawka pierwsza 
została przyjęta.
Przechodzimy do poprawki drugiej. Czy ktoś mógłby wyjaśnić czego ona dotyczy? 

Panie dyrektorze. 

Dyrektor Departamentu Porządku Publicznego Ministerstwa Spraw Wewnętrznych 
i Administracji Mariusz Cichomski:

Panie przewodniczący, szanowni państwo, poprawka została stworzona dzięki Biuru 
Legislacyjnemu, gdyż zauważono, że brakuje odesłania do dodawanego ust. 11 i stąd 
zmieniła się kolejność. Trzeba było dokonać zmiany.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Dobrze. Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki drugiej? Nie słyszę.
Przechodzimy do rozpatrzenia poprawki trzeciej. Panie dyrektorze, proszę o krótkie 

uzasadnienie poprawki trzeciej.

Dyrektor departamentu MSWiA Mariusz Cichomski:
Ta poprawka ma po prostu jednoznacznie dać odpowiedź na pytanie skąd będą w razie 
czego czerpane środki, jeśli będzie potrzeba przeprowadzenia dodatkowych działań zwią-
zanych z zarządem. Przepis jest o charakterze czysto epizodycznym. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki trzeciej? Nie słyszę. W takim razie stwier-
dzam, że poprawka trzecia została przyjęta. Tym samym rozpatrzyliśmy wszystkie trzy 
poprawki. Kto był posłem sprawozdawcą? Rozumiem, że pan poseł Czartoryski nadal 
będzie kontynuował swoją misję. Czy jest zgoda?

Poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Jest.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Jest zgoda. W takim razie rozpatrzyliśmy punkt drugi, który mieliśmy jako pierwszy. 
Witam pana ministra członka Rady Ministrów, szefa Kancelarii Prezesa Rady Mini-

strów Michała Dworczyka.
Przechodzimy  do punktu  pierwszego,  czyli  rozpatrzenia  poprawek  zgłoszonych 

w czasie drugiego czytania do projektu ustawy o zmianie ustawy o rezerwach strate-
gicznych. Do tej ustawy została zgłoszona jedna poprawka, która dotyczy rzeczy, o której 
rozmawialiśmy – aby raz na pół roku informacja na temat funkcjonowania agencji była 
przedstawiana na posiedzeniu sejmowej Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych. 
Czy do zgłoszonej poprawki są uwagi? Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia tej poprawki? 
Nie słyszę. Stwierdzam, że poprawka została przyjęta.
Rozumiem, że posłem sprawozdawcą był pan poseł Piotr Kaleta. Czy jest zgoda na to, 

aby pan poseł nadal pełnił swoją funkcję?

Poseł Piotr Kaleta (PiS):
Jest.
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Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Jest zgoda. W takim razie stwierdzam, że pan poseł pozostanie sprawozdawcą. Gratuluję 
panu posłowi.
Stwierdzam, że w ten sposób wyczerpaliśmy porządek obrad. Zamykam posiedzenie 

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych.


